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Mötesanteckningar tillgänglighetsrådet  

Plats och tid: Kommunhuset, Tjädern, kl. 09:00-11:00 

Deltagare: 
Karl-Erik Lundin (KD), ordförande 
Ellen Eriksson (S), andre vice ordförande 
Lena Holmgren (S), tjänstgörande ersättare 
Harriet Andersson (C), icke tjänstgörande ersättare 
Robert Olsson, DHR Hammarstrand 
Göran Holm, PRO Stugun 
Karl-Erik Eklund, HRF Ragunda 
Thomas Lindqvist, SKPF Jämtland 
Marianne Holmberg, PRO Fors 
Eva Larsson, SPF Östjämtland 
Inger Andersson, PRO Fors 
Bodil Wikström, Strokeföreningen Östjämtland 
Håkan Wretling, socialchef § 19 
Karin Lindström, Träffpunkt 65+ § 19-29 
Rosita Moe, Träffpunkt 65+ § 19-20 
Sara Sedin, kommunsekreterare 

Paragrafer: §§ 19-25 
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asd 

TR § 19 Information från Stöd- och omsorgsavdelningen  
Socialchef Håkan Wretling informerar. Däribland om: 

• Budget 2025 för Stöd- och omsorgsavdelningen. 
• Uppdrag om att utreda stöd- och omsorgsavdelningens verksamhet.  
• Problem med kompetensförsörjning inom vården.  
• Arbete med välfärdsteknik som pågår.  
• Utredning om att undersöka förutsättningarna för att Nipängen ska 

samlokaliseras med förskola.  

TR § 20 Information om Träffpunkt 65 + 
Karin Lindström och Rosita Moe, Hemvården Hammarstrand berättar om 
projektet Träffpunkt 65+ som de leder. De berättar bland annat om: 

Behovet för en träffpunkt uppdagades under pandemin och då skickade Rosita 
och Karin in ett medborgarförslag till kommunen. Projektet är mycket uppskattat 
bland deltagarna som är välkomna till Satelliten i Hammarstrand på torsdagar för 
olika aktiviteter och fika. De har bjudit in bland annat politiker som håller 
informationer och musiker för underhållning. Projektet hade nyligen 2 års 
jubileum och ungefär 70 träffar har hunnit anordnas under de två åren.  

TR § 21 Föregående protokoll 
Ordförande Karl-Erik Lundin (KD) går igenom föregående mötes 
minnesanteckningar.  

Nu är tidningscontainrarna flyttade från återvinningscentralerna till 
återvinningsstationerna som det förra mötet fick information om skulle verkställas 
inom kort.  

TR § 22 Information från Ordförande 
Ordförande Karl-Erik Lundin (KD) informerar. 

• Handikapparkering – Antingen utbildar kommunen egen personal till 
parkeringsvakter eller så kan tjänsten köpas från ett parkeringsbolag. 
Ordförande har lyft frågan med kommunstyrelsens ordförande.  

• Ordförande har pratat med kommunens säkerhetssamordnare angående 
övervakningskamera i väntsalen i Bispgården som meddelat att 
kommunen ansökt om att få sätta upp en kamera.  

• Ordförande har talat med fastighetschef som sagt att grus/grushögen i 
Bispgården ska tas bort.  

• Ordförande har lyft frågan om singel-lass och fönstertätning i Bispgården 
med fastighetschefen.  
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• Vad gäller sänkt hastighet utanför ICA i Bispgården har ordförande tagit 
upp frågan med kommunstyrelsens ordförande. 

• Angående handikappanpassning av biblioteket i Stugun informerar Ellen 
Eriksson (S) om att ett medborgarförslag om just detta remitterades till 
kommunstyrelsen på kommunfullmäktiges möte 2024-09-26 

• Vad gäller metallräcket utanför Svedea i Hammarstrand som skymmer 
sikten för bilar har ordförande lyft frågan med kommunens 
fastighetskamrer och föreslår att någon i rådet skickar in ett 
medborgarförslag i frågan.  

TR § 23 Sammanträdestider tillgänglighetsrådet 2025 
Diarienummer KS 2024/508 

Beslut 
Tillgänglighetsrådet fastställer följande sammanträdestider för 2025: 

6 februari 09:00-11:00 
8 maj 09:00-11:00 
18 september 09:00-11:00 
27 november 09:00-11:00 

TR § 24 Information från föreningarna 
DHR Hammarstrand 

Robert Olsson berättar att föreningen tidigare i höst har haft 
surströmmingsmiddag och snart anordnar föreningen julfest.  

PRO Stugun 

Göran Holm berättar om föreningens olika cirklar som engagerar cirka 80-90 
medlemmar varje vecka. Föreningen har fått 10 nya medlemmar under hösten. 
Föreningen har tampats med ABFs nya komplicerade regler för att söka 
ersättning. Kommunens nya föreningsbidrag fungerar dock väldigt bra.  

HRF Ragunda 

Karl-Erik Eklund berättar om hörseldagen då föreningen erbjuder enklare 
hörseltest samt information om hörselimplantat och upplevelsen att börja höra 
igen. Hörseldagen är öppen för alla, även icke-medlemmar. Höstmöte har hållits 
där budget och verksamhetsplan för 2025 har avhandlats. Den 17 december håller 
föreningen julfest på Centrum.  

SKPF Jämtland 

Thomas Lindqvist berättar att SKPFs Jämtlandsförening fyllt 40 år i år vilket 
uppmärksammats med en 40-års fest på Gamla Teatern i Östersund. Flera resor 
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har anordnats, bland annat en med båten M/S Ådalen III. Flera aktiviteter är 
planerade för 2025.  

SPF Östjämtland 

Eva Larsson berättar att föreningen haft HLR-utbildning för sina medlemmar och 
en optiker har berättat om ögonsjukdomar. Föreningen har även anordnat flera 
digitala utbildningar då medlemmarna samlats för att tillsammans titta. En julfest 
ska hållas senare i vinter. 

Fors PRO 

Marianne Holmberg berättar att föreningen har besökt boulebanan i 
Hammarstrand och planerar ett besök även i vinter. Trivselkvällar hålls på 
måndagar och framåt planeras en jubileumsmiddag för medlemmar som fyllt jämt 
under året. Igår höll föreningen medlemsmöte och julgröt och den 1 december 
anordnas adventsloppis.  

Strokeföreningen Östjämtland 

Bodil Wikström berättar att föreningens medlemmar blivit inbjudna av 
Funktionsrätt Östersund till julbord T i Östersund. Tidigare i höst anordnade 
föreningen surströmmingsfest för medlemmarna. Föreningen söker kontakt med 
pensionärsföreningarna i kommunen för att berätta om sin verksamhet.  

 

Harriet Andersson (C) berättar om ett möte med seniornätverket där man beslutat 
att skriva en insändare till tidningen angående Region Jämtland Härjedalens 
besluta att pausa både pensionärsråd och tillgänglighetsråd.  

 

Ellen Eriksson (S) berättar att hon och kommunens föreningssamordnare Lena 
Sirkka arbeta med att ta fram ett reglemente för kommunens BRÅ (lokala 
folkhälsorådet tillika brottsförebyggande rådet) och att diskussioner pågår kring 
hur bryggan mellan BRÅ och tillgänglighetsrådet kan stärkas.  

 

TR § 25 Övriga frågor 
• Karl-Erik Eklund vill veta var kommunen har hörselslingor och vill vara 

med då dessa testas. På varje bibliotek finns hörselslingor, på skolorna, en 
i kommunhuset och en portabel är inköpt till Stöd- och 
omsorgsavdelningen.  

• Marianne Holmberg undrar till vem man kan vända sig angående 
internetuppkoppling i PRO Fors lokal i Bispgården. Då kommunen äger 
fastigheten bör IT-enheten kontaktas.  
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• Göran Holm undrar vad kommunen gör för att hjälpa de som har svårt 
med bytet av internetoperatör som bor i kommunens hyreshus. Önskvärt 
om det fanns en person på kommunen som kan vara behjälplig. 
Informationen som skickats ut till kommunens hyresgäster har varit 
otydlig. 
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